
 

TYRESÖ FILMFÖRENING       PROTOKOLL 
STYRELSEN        Styrelsemöte/programråd 
 
 
Tid: Torsdag 29/1-09 kl 18.15-19.45   Plats: Maskinrummet, Bio Forellen. 
Närvarande:  Maria Aro, Jessica Nilsson, Lars-Åke Jonsson, Eila Andersson, Gunilla Dahlberg, 
Hilde Björns samt Kjell Andersson från valberedningen. 
Ej närvarande: Birgitta Hellqvist och Nils Hinnas. 
 
§1 
Föregående protokoll från 18/12-08 skall justeras på Övriga frågor d) Nytt protokoll skickas ut. 
 
§2 
Januari var en bra månad, 818 personer, Australia drog mest folk, 452 personer. Vi fick bra med 
nya medlemmar under värvningsveckorna. Att tänka på till nästa år är att vi kanske ska köra det 
erbjudandet hela Januari. 
 
§3 
Förslag för Mars: Män som hatar kvinnor redan klar. Changeling, Tvivel, Revolutionary Road, 
Frosen riven. Torsdags film: De ofrivilliga. Matine: Bolt. Reserver: Valkyria, Lars and Real Girl. 
 
§4  
Övriga frågor 

a) Svensk-Finska märkesåret: Eila kollar film till April.  
Vi andra kan också titta om vi hittar något, återkoppling på nästa möte. 

b) Kulturavdelningens insatser: Kulturen vill inte längre ta emot vår leverans av popcorn. 
Eila erbjuder sig att vi får skicka dom till Body Shop. Stort tack! Jessica kontaktar Lena 
Gute och ber henne skicka över originalen på medlemskort, biocheckar och bonuskort till 
oss. Maria har tagit över mailgruppen från Lena, vi sköter själva utskicket varje månad. 
Det som blir kvar på Lenas bord är att hon får programmet skickat till sig för att skicka det 
till tryckeriet och sedan lägga ner samtliga program på bion. Birgitta få komma till bion 
och hämta dom program som ska skickas till ambassadörerna. Om kulturen vill köpa 
biocheckar ska dom kontakta oss. 

c) Närradion: Det har kommit en inbjudan till informationsmöte hos Tyresö närradio, Maria 
undrar om det finns någon som kan gå på det och ta reda på om vi kan ha användning av 
det. Eila ska försöka gå. Återkoppling vid nästa möte. 

d) Renoveringen: Maria har varit i kontakt med Peer på kulturen angående att det inte är 
åtgärdat på handikapp toaletten efter den stora renoveringen. Enligt Peer har Irene beställt 
målning av toaletten samt tvålhållare. Har även påtalat felen efter renoveringen i salongen, 
detta är gjort i omgångar sedan 16/1-08 men inget har hänt.  

e) Årsmöte: Söndagen 29/3 kl 16.30 på Forellen. Vi måste ses tidigare för att förbereda, vi 
bestämmer tid på nästa möte. Då ska vi göra i ordning och skicka ut kallelse, Jessica gör 
klart brevet. Jessica kommer avgå som ordförande i föreningen. Vi behöver nya krafter i 
föreningen. 

 
 
§5 Nästa möte Måndag 23/2 kl 18.15 i maskinrummet 

 
Sekreterare: Maria Aro 
 
Förteckning över att vara sekreterare: 
Aro Maria  januari mötet 
Andersson Eila februari mötet 
Gunilla Dahlberg mars mötet (konstituerande) 
Hellqvist Birgitta augusti mötet 
Jonsson Lars-Åke september mötet 
 


